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Referat 

Styremøte OABR avdeling bandy nr. 1/2023-2024.  

Dato:   onsdag 31. januar 2024 

Sted:   Teams 

Deltagere:   Thomas Nilsen, Morten Dregler 
Forfall:  Ingvild Tandberg, Signe Marie Nygård, Atle Braathen 
Adm.:   Kjetil Moberget, Kathrine Godager 
 

Ifølge NIFs lov § 2-9 (Vedtaksførhet, flertallskrav og protokoll) er styret først vedtaksføre når et flertall 

av medlemmene er til stede. Styret består av 5 medlemmer, noe som betyr at minimum 3 medlemmer 

nå være til stede for at styret skal være vedtaksføre. 

 

Sak 1/2023-2024 – Konstituering 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

På årsmøtet ble det ikke valgt leder. På grunn av oppmøtet ble saken utsatt inntil videre. 

 

Sak 2/2023-2024 – Ny lov for OABR 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Administrasjonen redegjorde for arbeidet med ny lov for regionen. Hovedelementene som er omtalt 

er: 

1. Regionens formål 

2. Årsmøtene og deres rolle i organisasjonen 

3. Modell for representasjon på regionstinget 

4. Sammensetning av regionstyret 

Saken ble diskutert mellom de fremmøtte styremedlemmene og det er ønskelig at utkast til ny lov, 

samt tilhørende notat legges frem for avdelingsstyret i neste møte. 

 

Sak 3/2023-2024 – Behovsplan for idrett i Oslo 2025-2034 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Oslo kommune har lagt ut Behovsplan for idrett 2025-2034 på høring med høringsfrist 11. februar 

2024. Planen er i praksis Oslo kommunes plan for prioritering av nye idrettsanlegg i perioden og det 

antas at den vedtas ifm Oslobudsjettet 2025 i Bystyrets desember-møte 2024. 
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For innebandy sin del (idrettshaller) er planen mindre relevant all den tid det aller meste av 

idrettshallene planlegges og bygges ifm skoleprosjekter. Her er Skolebehovsplanen et mye viktigere 

dokument. 

For bandy og landhockey er planen derimot mer relevant og viktig med tanke på kommende 

investeringer i nye idrettsanlegg. 

I møtet ble det lagt til noen formuleringer knyttet til plassering av nye anlegg i nærheten av skoler 

(for rekruttering) og ønske om en hall for bandy i Oslo vest. 

Administrasjonen innarbeider kommentarene og utarbeidet et høringssvar innen høringsfristen. 

 

Sak 4/2023-2024 – Høring av regler for fordeling av istid i Oslos kommunale anlegg 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Det ble informert om at OABR er invitert til å komme til innspill knyttet til regler for fordeling av tid i 

Oslos kommunale isanlegg. Administrasjonen stiller i møte og utarbeider eventuelle innspill i saken. 

 

Sak 5/2023-2024 – Bestemme tidspunkt for avdelingsårsmøte i OABR bandy 

☒ Orientering          ☐ Diskusjon          ☐ Vedtak 

Administrasjonen finner passende tid og sted for årsmøtet. Sannsynligvis i midten av april. 

 

Referent: 

Kjetil Moberget 

fredag 2. februar 2024 

 


